
Zápis č.8/2007
z jednání Zástupitelstva obce konaného dne 25.6.2007 od 18.00 hod v zasedací

místnosti oU

Pňtomni: L.Michálelr' J.Antoš' J.Gorčík, Ing.M.Říha' L.Rampouch, Ing.J.Kladniček,
M.Konečná'Ing.M.Pátr4 MtJDr.M.Kad|ec,L.Spindler, M.Janovský, V.Jeia'lovri
E.Friedrich, MVDr.Russ

Neomluveni: MUDI. M. Hadravová

Hosté: p.Liška, p'Gallo, p.Kadlecová

Je<lnání řídil Lubomír Michálek _ starosta obce.

V úvodu jednání stalosta přivítal zastupitele a hosty a konstatovď , že zastupitelstvo bylo
řádně svoláno a lThlášeno a je přítomna nadpoloviční většina čIenů zastupitelstv4 takŽe
jednríní je usnášeníschopné.

ověřovateli zápisu zjednání zastupitelstva byli určeni: Ing. Kladníček, M.Konečná

zípis z minulého zasedríní byl ověřen' k nahlédnutí byl na uřední desce, intemetov.ých
stnínkách a v Sosnováčku. Nrámitky proti němu nebyly podány.

Z jednríní je pořizovrin artkový záznam' jeho používání n€ní zasfupitelstvem \ryloučeno.

starosta na!Ť}ú lozšířit pro$am jednání o následující body:

- projednrání nákupu traktůrku
. projed&íní zřízení místa sFávce sportovního aŤeálu

Rozšiřující body programu byly jednomyslně přijaty.

Program:

1) převedení zustatku hospodaření MŠ z roku 20006 do rezervního fondu
2) dopis Ing.BlaŽka
3) žádost o odkoupení pozernku _ p. vejmelka
4) Fojednání nákupu trakturku
5) projednání zřízení místa správc€ sportovního areálu
6) ruzné . plnění usnesení Zo

- usnesení z Ro č.8
- diskuse

Hlasovrání o příjetí progamu:

Pro:l3 Proti:o zAÍže|K..o
U s n € s e n i i ProgÍam jednrání včetně dophěných bodů byl schválen'



Příchod _p. Jeřalová.l8.03 hod

1) Převedení zůstatku hospodařeni MŠ z roku 2(X)ó do rezervního fondu

stalosta sealámil zasfupitelstvo s€ ádostí MŠ o převedení zustatku hospodďení z roku 200ó
do rezervního fondu. Jedná se o částku 84.112'07 Kč' vzhledem ke stavu \Tbavení zafuady
hodlá MŠ ''to finance využít na obnol,u tohoto lYbavení.

Pro:13 Proti:0 Zdtže| seil
UsDeseni:ZoschvalujepřevedenízůstatkuhospodďeníMŠdorezervníhofonduMŠ.

2) Dopis Ing.Blažka

Zo byl předložen dopis Ing. Blažk4 ýkajícího se provozu volejbalového a tenisového břiště.
starosta seznámil zasfupitele s Íoáodnutím minulého Zo ze dne 28.6.2004 o stanovení doby
provozu dětského hřiště do 22'00hod, l':teré je platné.
Říha _ navrhuje nezabývat se tímto dopisem, protoŽe ho posjlá Íeditel sČVaK a ten Ílemá
žádné právo mluvit do dění v obci.
Špindlcr _ pan Blažek nemá pravdu s provozní dobou do 20 hod, minulé Zo roáodlo o
provozní době do 22 hod' a navíc se toto t:Íkalo asfďtového dětského hřiště. Přiklání se
k názoru p. Řihy nezab:ivat se tímto dopisem, ale jinakje pro zachovráni provozní doby celého
spor. areálu do 22.00hod.
K|'dníček _ dopis je poslrán fománě špatně, ale přesto by panu Blažkovi odpověděl.
občansky zákoník hovoří o nočním klidu 22.00 - 6.00hod' provozni doba je stanovena,
v tomto smyslu by odpověděl'
Jeřalová _ Přimlouvá se k tomu, aby se odpovědělo scvaKu a potom uvjdime. Parr B]aŽek
možná napíše zÍrow a pak se tím budeme zabývat.
K|adníček _ Je to trochu alibismus, měli bychom odpovědět ve smyslu schváené provozní
doby, lozhodně se tam ani do těch 22.00hod nehraje.
Je hlasováno o nálŤbu p. Řihy, abyjsme se tímto dopis€m nezab]Ívali a sČvaKu odpověděli,
Že není v kompetenci jejich firmy Íntuvit do dění v obci.

Pro: 1l Ploti:1 ZÁ|žeI se:z
U s n e s e n í : Zo rozhod|o nezabývat se dopisem od SČVaK, podepsarrý Ing. Btažkem

3) Žádost o odkoupenÍ pozemku _ p.Vejmelka

zo by|a píeďožena žÁdost p.Vejmelky o prodej části pozeotku 564/20. Jedná se o pozemek,
který již byl ke koupi nabízen, byly by tím dorovnány sousedící pozemky' áást tohoto
pozemku má p. Vejmelka v současné době od obce pronajatý.

J€ hlasováno o tom, zda bude tento pozemek nabídnut k prodeji.

Pro: 14 Proti:o z&že| se| 0
Usnesení: Zo rozhoďo o nabídnutí pozemku č 564/20 k prodeji



4) Nákup obecního trakt'ůrku
starosta přeďoŽil zo náwh na koupi traktůrku pro obecní úěely. vzhledem k poťebám obce
na sekrání trá.vry a i jiné údÉbové činnosti nawhuje, aby Zo schválilo nákup tralÍfuku' kteý
by umožnil tuto činnost lykonávat vlastními silami a ušetřit tak náklady }ynaložené za sekání
tráry, které nám provádí firmy na objednríní. Zároveň by se tím vyřešilo sekání hřiště.
Trakturek s přislušensýím, kteý by odpovídď výkonově a konstukčně plo qrto obecni účely
by stál asi 130 000'.Kč.
Kladníček -jsem proti nákupu taktuku, dokud nebude vyřešen správce hřiště a obec nebude
mít alespoň dva liď, kteří se budou moci na trakturku zastoupit' obec by neměla suplovat
služby' které se běŽně objednávají.
Rampouch _ souhlasí s nákupem, pokud bychom si zvali na sekráni hřiště firmy, tak nás to
bude stát za sezonu ty samé peníze, jako traktůJek
Špindler nesouhlasí s tím že by to bylo suplování slúeb, jsou činnosti' které jsme schopni
si zajistit vlastními silami a ušetřit tak peníze. Je fu více činnosti při údržbě obce' kdy
traktůrek bude efektivně qužit, zvláště pokud bude ryřešen spnivce bŤiště a bude zde dohoda
o používání trakturL.u i na hřišti''
ÁnÍoš _ při zvaŽovrání koupi traktůrku jsme zot ednili i potřebu obce lTřešit tecbÍické
problémy ježdění po komunikacích, kdy se stávající techIikou je toto nebezpečné a je jen
otiízka času, kdy se můž€ něco stát.
Kladníč€k _ berme to od drúého konce, pokud bude správce břiště, lteý se bude o tral'tůrek
starat, kupme ho spoltovcům, ať si sekají břiště.Ale takl e nejsem pro nákup techniky' kterou
bude vlastnit obec. Pokud zaměstnanec obce onemocní, technika tady bude stít a nebude mít
s ní kdo placovat.
Janovský _ nawhuje nejdříve projednat bod se správcem sport. arcálu a pak se Wátit k bodu
s haktukem.
Russ - sou} a5í s tímto náWhem
Je hlasováno o prohození bodu programu č. 4 a 5 a nejdřive projednat místo správce

Pro :14 Protir 0 Zdržel se: 0

5) Zřízení místa správce sportovního areálu
Janovský _máme důchodce, Lteý dělával správce hřišť ve Skalici, N'Boru, všude kde
pBcoval to fingovalo a hŤiště k něčemu vypadalo' je ochoten hrto práci v Sosnové lrykonávat,
staÍal by se o celý spoÍtovní areá i s vybí.fuIím poPlatků na tenisovém a volejbalovém břišti.
PoŽaduje za tuto činnost 5000 Kč, bylo by to na 7 -8 měsíců v roce.

staŤosta upřesňuje, že aby mohl správce dostat 5000Kč, tak obec vydá 9700 Kč,
Po následné diskusi bylo pŤistoupeno ke lrlasování o zřízení mista spúvce.

PIo: 14 Proti:o Zdržel se:0
Usnesení: Zo odsoulúasilo ziizpni mista správce sportovního areálu a pověřuje Ro, aby
specifikovala pracovní povinnoď a rozsah pÍací pro toto místo.

Dále byla vedena diskuse o mzdoých nákladech tohoto mÍsta splávce.
Říha _ Nal,rhuje aby bylo tůasovIíno o uvolnění črástky 30000,-Kč pro tento rok, plotože se
iednámax.o4měsíce.

Pro:14 Prot i :0 ZÁržel se.' 0
Usneseni: Zo odsouhlasilo uvolnění mzdoÚch ná.kladů pro rok 2007 ve lyši 30.000'.Kč,
k1eré budou určeny na odměnu pro spnívce spoltovního areálu



Nyní lúasovrino o nákupu traktůrku

Pro: 14 Prcti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení: Zo schváilo nákup traktfuku v cenové lelaci kolem 130 000'- Kč.

Různé:

Provoz sportovního areálu -
Návrh, aby byla ponechána provozní doba celého sportovního aleálu do 22.00hod
Kladníček _ podává protinár,rh'areál do 22.00' dětské asfaltové hřiště do 20.00 hod
Hlasováno o návrhu p. Kladníčka

ZÁtže| se I

Hlasovráno o původním náwhu

Pro: |2 Proti: 2 ZAtže| se: 0
Usnesení: Zo roáodlo o provozní době celého spoíoYního arcálu do 22'00 hod

stalosta přečetl usnesení Ro č.8, toto usnesení je nedíhou součástí tohoto ápisL.
Dále staÍosta iďormoval Zo o provedeni deratizace na Ramši, rozmístění noÚch
odpadkových košů se právě provádí.
Konečná _jak to qpadá s dětsbými pfolézačkami na dětských hřištích?
Michálek - dnes přišla zpmcovaná nabídka na lybaved dětského hřiště, Ro se tím bude na
příštím zasedání zabývat
Jeřalová dává náwh, abychom odblasovali, žf na zÁiijoyém zAst1]pitelstlu bude provedena
dodatečná rczpočtová aněn4 týkající se investice do t.'aktůrku.
Michálek _ rlení možné dělat rczpočtovou zrněnu, když nevíme jestli bude vůbec poťeba.
Rozpočtovou aněnu můžeme dělat až tehdy' kdy uúdíme, že se rczcházjme s plánovan:im
rozpočtem.
Hlasováno o náwhu p. Jeřalové.

Pro:2 Prot i :11

Pro: 3 Proti:g

Náwh nebyl schválen'

,J.
Lubomír Michálek

starosta

Jednríní bylo ukončeno v l 9.20 hod.
Zapsala : J.Macková

Zdrže| se 2

ověřovatelé ápisu:

Ing. Kladníček J.

M. Konečná

("L
( rt.."

V Sosnové dne 25.6.2007



USNEsENIč.812007

8/A Pro$amjednání včetně dop]něného bodu byl schváen

8,ts Zo schvaluje převedení zůstatku hospodďení MŠ do rezerr'ního fondu MS

8/C zo rc^od]Lo nezabývat se dopise SČVaI! podepsaný Ing. Blažkem

8/D Zo roňodlo o nabídnutí pozemku č. 564120 k pÍodeji

8/E Zo odsouhlasilo zřízení místa správce sporto!'ního aŤeálu a pověřuje Ro, aby

specifikovala pracor,rrí povirurosti a rozsah prací pto toto místo.

8/F Zo o<lsouhlasilo uvolnění mzdoÚch &ákladů pro rok 2007 ve výši 30.000,--Kč, kteté

budou uÍčeny na odměnu prc správce spoítovn.ílro areálu.

8/G Zo schválilo nrákup tÍaktůrku v cenové lelaci kolem 130.000,-Kč

8/H Zo roáoďo o provozní době celého sportomího areálu do 22.00 hod.

/" r"
Jarcmír Antoš

místostarosta obce
Lubomír Michálek

starosta

'edÍání zasfupitelstva obce konaného dne 25'6.2007 od 18

v sosnové 25.6'2007


